
Милорад Додик за РТС: Покушаћу да направим неку могућу, за разлику од ове немогуће Босне;  Комшићева изјава о „независном Косову“ била непотребна, имајући у виду да је Вучић свима честитао
уторак, 16 октобар 2018 21:53

Новоизабрани српски члан Председништва Босне и Херцеговине Милорад Додик
изјавио је да он не иде у Срајево да би правио додатне поделе у БиХ, али и да не може
да дозволи да се деградира РС.

  

  

"Република Српска је мени пре свега, ја ћу покушати да правим неку могућу Босну, за
разлику од ове немогуће", рекао је Додик за РТС и додао му је “платформа мир,
поштовање Устава и Дејтонског споразума и да се одлуке доносе у органима".

  

Милорад Додик је гостујући у емисији Упитник рекао да у будућности жели да Србија и
Босна и Херцеговина имају добру сарадњу.

  

Када је реч о питању Косова, српски члан Представништва БиХ напомиње да ту "нема
дилема" те да ће пратити Београд и Србију.
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Говорећи о новоизабраном хрватском члану Председништва Жељку Комишћу, казао је
да никада неће моћи да подржи његову политику, док је о бошњачком члану
Председништва Шефику Џаферовићу, казао да су последица "овакве Босне", то што
Џаферовић и Насер Орић нису одговарали за ратне злочине.

  

"Неће ме никад прегласати, ја имам право по Уставу да подигнем национални вето",
поручио је Додик.

  

Коментаришући изјаву хрватског члана Председништва Жељка Комшића да је за њега
Косово независна држава, Додик каже да је то била непотребна изјава имајући у виду
да је Вучић, како каже, свима честитао.

  

Истакао је да његова најава да ће седети у источном Сарајеву и да ће се седнице
одржавати путем видео линка уколико у Председништву БиХ не буду истакнути симболи
РС, не представља блокаду институција.

  

"Ја долазим из РС и сасвим је логично да са мном у институције иду и обележја РС. Није
то никаква блокада, то није ствар симболичког карактера, урушавају нам идентитет где
год стигну, то је минималан услов, свиђало се то неком или не", рекао је он.

  

Додик је рекао и да се Русија није мешала у недавно одржане опште изборе у БиХ и да
му је руски председник Владимир Путин само пожелео успех.

  

Додао је и да путује са српским пасошем, зато што воли Србију, а не са босанским, зато
што са њим мора да стоји са стране, што не воли.

  

Додик истиче да не жели да прави додатне поделе унутар БиХ нити да се Републике
Српска деградира.
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Српски члан Председништва БиХ наводи да ће његова платформа за деловање бити
Устав БиХ и Дејтонски споразум.

  

"Моја политика је мир, да се одлуке узму у оквиру органа, а не високи представник, да се
амерички и британски амбасадор не мешају у микроуправљање", истиче Додик.

  

Додик не искључује могућност да РС буде независна као, како каже, последица
неуспеха уставне БиХ.

  

Говорећи о најавама да ће у зграду Председништва БиХ донети заставу Републике
Српске, Додик напомиње да он долази из РС те да је зато сасвим логично да доноси
политике из Српске и њена обележја.

  

Према његовим речима, БиХ је сложена земља и нема свој идентитет без саставница -
два ентитета и три народа. "Не видим зашто застава треба неког да узнемири", каже
Додик.

  

Додаје да ће, ако не буде добио подршку за заставу, бити проблема са седницама
Председништва.

  

"Има телефона. Ствар није симболичког карактера. Уколико пристанете да се идентитет
РС свали на упражњавање у Бањалуци, добијете причу да 9. јануар није Дан Републике
Српске", напомиње српски члан председништва БиХ.

  

За себе каже да није босанско-херцеговачки унитариста те да неће дозволити
мајоризацију било кога.

  

"Уверен сам да смо, при процесу мајоризације, близу оружаног конфликта", напомиње
Додик.
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Када је реч о тиму са којим ће радити, Додик каже да прослављени редитељ Емир
Кустурица може много да му помогне као саветник с обзиром на искуство и познавање
локалног менталитета.

  

(РТС, Бета)
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